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Geachte leden van de raad, 
 
30 oktober jl. heeft een stuurgroep plaatsgevonden in het kader van het tripartiet overleg over het 
centrumplan Eerbeek. Ik heb in het forum van oktober toegezegd u te informeren over hetgeen de 
partijen in de stuurgroep met elkaar hebben afgesproken. 
 
Bijgaand treft u een impressie van het verloop van de bijeenkomst. Hetgeen besproken is en de 
afsluitende afspraken treft u in deze impressie aan. 
 
Tijdens de bijeenkomst hebben we in alle openheid gesproken over ieders visie over het verloop van 
het proces. De complexiteit van de materie, de grote wederzijdse belangen, en de gevoeligheden 
jegens ieders verantwoordelijkheden zijn zonder terughoudendheid op tafel gelegd. 
 
Mijn inbreng heb ik met name gericht op het uitspreken van het grote belang van de papierindustrie 
voor de gemeente Brummen en de daarmee gepaard gaande zorgvuldigheid die we als gemeente bij 
de planvorming betrachten. Ook ben ik  kritisch geweest over de inbreng van de provincie tot nu toe in 
het proces. Zonder omwegen heb ik aangegeven dat vanuit de veronderstelde deskundigheid en 
ervaring van de provincie gerekend wordt op een actieve, oplossingsgerichte houding. Tot nu toe heb 
ik dit als zodanig niet in het proces herkend. Daarnaast heb ik uitdrukkelijk herhaald dat de voortgang 
in het proces, voor mij als wethouder Ruimtelijke Ordening in Brummen, van cruciaal belang is. Daar 
waar diverse gemeentelijke projecten al geruime tijd on hold zijn gezet dient, wat mij betreft,  met 
spoed een aantal keuzes te worden gemaakt die recht doen aan alle relevante belangen van de 
betrokken partijen. 
 
Uiteindelijk zijn we na een lang overleg, in gezamenlijkheid, tot de conclusie gekomen dat we nu toe 
zijn aan een aantal vervolgstappen om definitieve keuzes ten aanzien van beleid en 
bestemmingsplannen met elkaar te kunnen maken. We zijn eraan toe, omdat de uitkomsten van de 
onderzoeken naar de deugdelijkheid van het tot nu toe uitgevoerde werk positief zijn. Iets wat ook 
door alle partijen wordt onderkend en geaccepteerd. Inmiddels zijn de toekomstige 
ontwikkelingsplannen van de industrie ook in hoofdlijnen bekend gemaakt. Dit betekent dat wij deze 
plannen moeten onderzoeken op ruimtelijke impact. De Raad van State heeft in een aantal uitspraken  
bevestigd dat de gemeente toekomstontwikkelingen in bestemmingsplannen dient te onderzoeken, af 
te wegen en eventueel mee te nemen in nieuw op te stellen bestemmingsplannen. Een uitspraak van 
de Raad van State over een casus binnen de gemeente Brummen bevestigt deze verplichting.  
 
Concreet komen de gemaakte afspraken op het volgende neer: 

- Er wordt een opdracht gegeven aan de OVIJ om de gewenste toekomstige 
uitbreidingsplannen (voor zover deze nu bekend zijn) van de papierfabrieken op ruimtelijke 
haalbaarheid te onderzoeken. De resultaten zullen 4 december a.s. in de projectgroep worden 
beoordeeld en als basis dienen voor keuzes die gemaakt zullen worden over het gemeentelijk 
geluidbeleid en het zonebeheerplan. 

- Voor de kerst wordt een stuurgroepbijeenkomst belegd waarin de eerste resultaten worden 
besproken. 

 - R
D

13.0502 - 



 2 

- Uiterlijk februari 2014 worden definitieve keuzes gemaakt.  
Alle participanten in dit proces zijn zich ervan bewust dat de mogelijkheid bestaat dat 
overeenstemming op dat moment niet bereikt kan worden. Ik heb al uitgesproken dat in dat 
geval mijn voorstel aan de raad zal zijn om de dan aanwezige beleidsstukken vast te stellen 
en de on hold gezette projecten weer verder in procedure te brengen. Ik ben daarbij van 
mening dat er geen sprake zal zijn van inbreuk op de belangen van de papierindustrie. 

 
 
De ambtelijke vertegenwoordiging van de provincie heeft overigens laten weten dat de betrokken 
gedeputeerde mevrouw J. Meijers, bereid is om haar visie op het proces met u te delen.  
 
Al met al ben ik van mening dat het vertrouwen op een goede afloop van dit proces na de  laatste 
stuurgroepbijeenkomst is gegroeid. 
 
Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
 
Wethouder Hennie Beelen 
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